
Razer Quick Charging Stand for Xbox

User Manual
Manuel
de l’utilisateur

FCC Statement:
This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference,
and (2) the device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. The equipment has been tested and
complies with the limits for Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. 

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are
designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio
frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However,
there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television
reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by
one or more of the following measures:
• Reorient or relocate the receiving antenna.
• Increase the separation between the equipment and receiver.
• Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
• Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
Warning: Changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the
user’s authority to operate the equipment.

Warranty: 1 Year Limited Warranty: visit controllergear.com/support to register your product and additional warranty details.

Troubleshooting: For tips on troubleshooting your charging stand, visit controllergear.com/support.
Customer Service: Razer Inc. 9 Pasteur, Suite 100, Irvine, CA 92618, USA

© 2021 Razer Inc. All rights reserved. Razer, the triple-headed snake logo, Razer logo, “For Gamers, By Gamers.” are trademarksor registered trademarks of 
Razer Inc. and/or affiliated companies in the United States or other countries. All other trademarks are the property of their respective owners. Actual 
product may differ from pictures. Warranty not valid outside of product’s intended region.

Microsoft, Xbox, Xbox “Sphere” Design, Xbox Series X|S, Xbox One, Windows are trademarks of the Microsoft group of companies.
All other trademarks are the property of their respective owners.



Battery: 1100mAh 2.4V
Input: 110-220 AC
Output: 5V 1A

Model # CGXCS
Class 2 Battery Charger
Input: 5VDC 1A
Output: 3VDC 550mA

Use:
1. Connect the DC power jack to the back of the charging stand and the 2 prong AC
    plug into an open power outlet. When powered on, the LED on the front of the charging
    stand flashes 3 times. 
2. Place the rechargeable battery into the Xbox One Controller.
3. Attach the included battery cover.
4. Place the Xbox One controller on the charging stand. When the controller is placed on the
    charging stand, the LED turns orange to indicate the controller is charging. 
5. Once the controller is fully charged, the LED turns white. 
6. While you play, look for the on-screen battery indicator to monitor your current battery power. 

Contents:
• 1 Charging Stand
• 1 Rechargeable Battery
• 1 Battery Cover
• 1 6 Foot Charging Cable

3. Attach the included
Battery Cover.

1. Connect Power Cable 2. Place Rechargeable
Battery in your controller

4. Place on Stand to Charge

Works with
Xbox Series X|S



Déclaration de la FCC
 Cet appareil est conforme à la partie 15 des règles FCC. Son fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes: (1) cet appareil ne doit pas causer 
d'interférences nuisibles et (2) cet appareil doit accepter toutes les interférences reçues, y compris celles susceptibles de provoquer un fonctionnement 
indésirable. Ce dispositif a été testé et respecte les limites des dispositifs numériques de catégorie B, conformément à la partie 15 des règles de la FCC.
 
Note: Ce dispositif a été testé et respecte les limites des dispositifs numériques de catégorie B, conformément à la partie 15 des règles de la FCC. Ces limites sont 
conçues pour fournir une protection raisonnable contre les interférences nuisibles dans une installation résidentielle. Cet équipement génère, utilise et peut 
émettre de l'énergie radiofréquence et, s'il n'est pas installé et utilisé conformément aux instructions, peut causer des interférences dangereuses aux 
communications radio. Cependant, il n'y a aucune garantie que des interférences ne se produiront dans une installation particulière. Si cet équipement provoque 
des interférences nuisibles à la réception de la radio ou de la télévision, ce qui peut être déterminé en allumant et en éteignant l'équipement, l'utilisateur est 
encouragé à essayer de corriger les interférences en prenant une ou plusieurs des mesures suivantes:
• Réorienter ou déplacer l'antenne de réception.
• Augmenter la distance entre l'équipement et le récepteur.
• Connecter l'équipement à une prise de courant sur un circuit différent de celui auquel le récepteur est connecté.
• Consulter le revendeur ou un technicien expérimenté en radio / télévision pour obtenir de l'aide.

Avertissement: Les changements ou modifications apportées à cette unité non expressément approuvées par la partie responsable de la conformité pourraient 
annuler l'autorisation d’utilisation de l'équipement

Garantie: Garantie limitée à 1 an. Entrer sur controllergear.com/support  pour enregistrer le produit et avoir des détails supplémentaires de garantie.

Dépannage: Pour des conseils de dépannage du socle de recharge, visiter controllergear.com/support.

Service à la clientèle:  Razer Inc. 9 Pasteur, Suite 100, Irvine, CA 92618, USA

Microsoft, Xbox, le Design Xbox « Sphère », Xbox Series X|S, Xbox One, sont les marques commerciales du groupe de compagnies Microsoft. Toutes les autres 
marques commerciales appartiennent à leurs propriétaires respectifs.

© 2021 Razer Inc. All rights reserved. Razer, the triple-headed snake logo, Razer logo, “For Gamers, By Gamers.” are trademarksor registered trademarks of Razer 
Inc. and/or affiliated companies in the United States or other countries. All other trademarks are the property of their respective owners. Actual product may differ 
from pictures. Warranty not valid outside of product’s intended region.

Batterie: 1100 mAh, 2,4V
Entrée : 110 220 CA
Sortie : 5V 1A

Utilisation:
1. Connecter la fiche d’alimentation CC dans la partie arrière du socle de recharge et la fiche CA
     à deux broches dans une prise murale libre. Lors de l’alimentation, le voyant LED sur l’avant du
    socle de recharge clignote 3 fois.
2. Mettre la batterie rechargeable dans la manette Xbox One.
3. Attacher le couvercle de batterie inclus.
4. Mettre la manette Xbox One sur le socle de recharge. Lorsque la manette est mise sur le socle de
    recharge, le voyant LED devient orange pour indiquer le chargement
5. Une fois la manette complètement rechargée, le voyant LED devient blanc.
6. Pendant le jeu, consulter l’indicateur du niveau de batterie sur l’écran pour suivre le niveau de
    chargement de la batterie.

Contenu:
• 1 socle de recharge
• 1 Batterie rechargeable
• 1 Couvercle de batterie
• 1 Cordon d’alimentation (câble de recharge de 1,8 m)
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